
d. 26. oktober 2023

Indkaldelse til møde i skolebestyrelsen 
mandag d. 30. oktober 2023, kl.17-19

Meddelelser fra:

Formanden
Der har ikke været kvartalsmøde - Skole og forældre - her er heller 
ikke sket nyt siden sidst.

Elevrådet
Elevrådet har afholdt et møde siden sidst - her skulle Smille og Agnes 
fortælle de øvrige elvrødder hvad de havde hørt på skolebestyrelses
mødet.
Hele elevrådet har præsenteret sig til morgensang.

Skolelederen
Revidering af tildelingsmodelen på vej - på som et punkt.
Motionsløb - det var lavet om i år for mellemtrinnet. Der var mange 
aktiviteter - trille med dæk - gennem mudder osv. Der var præmier 
på spil.
De yngste var i skoven - hvor de løber rundt. De største fra børne
haven er inviteret med.

Dagsorden:

1. Folkeskolernes dag (orientering)
Torsdag den 2.11 har vi Folkeskolernes dag -
Hvor forældre og børn er inviteret til at komme og se SFO og børnehave
klassen.
Der vil være kaffe/saft og kage.
Mulighed for at se skolen hvor elevrådet viser rundt.

2. Kostpolitik (til godkendelse)
Kostpolitikken er gennemgået -vi har rettet den sammen, så den er god
kendt af bestyrelsen den 30.10.23
Vi sender den ud til alle forældre hvor der er fokus på det punkt omkring 
fødselsdage.



3. Lektier på Nors Skole (fortsat drøftelse og udarbejdelse af 
princip)
Gode drøftelser - MO har skrevet udsagn på tavlen, disse tager vi ud
gangspunkt i når princippet skal laves. MO og HY vil lave et udkast til et 
princip omkring lektier, til næste bestyrelses møde.

4. Økonomi og ny tildelingsmodel (orientering)
Vi er blevet bedt om at træde på bremsen - det har vi været rimelig 
gode til - det var først vurderet at vi fik et underskud på ca 200.000 
men efter vi har trådt på bremsen - har vi fået underskuddet ned på ca. 
100.000 kr.
Vi vil gerne have så lille et underskud - da der skal laves et nyt princip 
omkring tildeling til folkeskolerne - og at det kan resultere i at Nors 
skole får færre penge til kommende skoleår.

Bestyrelsen giver grønt lys for at vi må træde på bremsen - hvis ikke det 
kommer til at gå ud over skolens faglighed og at den daglige drift ikke 
bliver forringet.
Bestyrelsen siger at vi hellere må komme ud med et underskud - end at 
vi mister kvaliteten på skolen.

5. Skoleudviklingssamtale (orientering og drøftelse)
Fast del af ledelsens årshjul er at vi kommer på forvaltningen til en sko
leudviklingssamtale - her drøfter vi de fokuspunkter som vi har på Nors 
skole i år.
Mødet er på fredag - I hører om det på næste møde.

6. Julefrokost (drøftelse)
Bestyrelsen ønsker ikke den helst store julefrokost - de vil hellere at per
sonalet får lidt godter til deres julefrokost i stedet.

7. Eventuelt (5 minutter)
Borgerforeningen ønsker en vuggestue i Nors - og tager arbejdshand
skerne på - for at realisere dette.
Mads og Casper står for organiseringen af dette - det bliver enten ved 
kommunens hjælp - ellers laver Nors en privat vuggestue.

Der arbejdes på at multibanen kan blive repareret.

Næste bestyrelsesmøde: D. 6. december, kl. 17-20


